
בישראל מעריכים שהסגנו את תוכנית הגרעין

הרבה מאוד לאחור

written by אלי קלוטשטיין | 24.06.2025

אלי קלווטשטיין בערוץ 10:

אני חושב שמצב העניינים של הנזק שנגרם לתוכנית הגרעין יתבהר הרבה יותר בהמשך הדרך.

ברור לחלוטין שהסגנו את תוכנית הגרעין הרבה מאוד לאחור. פגענו לפחות בשניים מתוך שלושת

המרכיבים הגדולים שלה, שזה בעצם גם המתקנים עצמם, פגענו בהם לא מעט, וגם הידע, המוח

היא בינתיים  בישראל  ההערכה  גדול.  מאוד  שהוא  נזק  שם  שעשינו   – כולה  התוכנית  שמאחורי 

שבאמת התוכנית הלכה הרבה שנים אחורה.

פגיעה מאוד חמורה. במקביל, פגענו  מבחינת הישגים, ברמת האנשים שמאחורי תוכנית הגרעין 

תוכנית הטילים האיראנית – פגענו בהרבה מפעלי ייצור, וגם בחצי מהמשגרים, מה שיגביל מאוד

את היכולת של איראן, לפחות בטווח הזמן הקרוב, לפגוע בישראל באמצעות הטילים. הם יצטרכו

לבנות מחדש את המערך, לקנות משגרים, לעשות עוד הרבה פעולות שתוך כמה שנים, כנראה,

המערך הזה יחזור למה שהיה.

פורסם בערוץ 10, בתאריך 24 ביוני, 2025

https://www.misgavins.org/klutstein-we-have-set-the-nuclear-program-far-back/
https://www.misgavins.org/klutstein-we-have-set-the-nuclear-program-far-back/

